

2024-03-12

● 華語文能力測驗繳交提醒：

一、教育部華語文獎學金受獎生：受獎期間為 9 個月(含)以上者必須考試。最晚應於受獎到期前一個月繳交進階高階級 Band B(≥Level 3)通過證書及成績單。

二、因應華語文能力測驗的考試成績公告時程，故延長繳交期限如下，請務必於期限內繳交，未繳交者停發 1 個月獎學金。

(1)受獎至 5 月份到期者：最晚於 6/7(五)下午 3 點前繳交，未繳交者停發 5 月份獎學金。

(2)受獎至 8 月份到期者：最晚於 8/9(五)下午 3 點前繳交，未繳交者停發 8 月份獎學金

★請繳交文件至 CLD 辦公室，或登入華語文能力測驗網站(<http://www.sc-top.org.tw/>)查詢結果並截圖以電子郵件寄到 cld222@ntu.edu.tw。

● Reminders of TOCFL requirements (TOCFL listening and reading test results)

I. M.O.E. Scholarship :It is a MUST for those who are awarded 9 months of scholarships (or more) to submit the certificate and grade report of passing Band B-Level 3 (or higher level) a month before the scholarship awarding period ends.

II. In accordance to the announcement of the TOCFL test results, the deadline documents submission is as it follows. Please make sure to submit required documents by deadline; failing to do so will result in the cancellation of one-month scholarship.

(1)Those with awarding period ends in May:

Before 6/7(FRI) PM3:00; otherwise, the scholarship of May will be cancelled.

(2)Those with awarding period ends in August:

Before 8/9(FRI) PM3:00; otherwise, the scholarship of August will be cancelled.

★Please make sure to submit TOCFL result to the CLD office, or you can login to the TOCFL website (<http://www.sc-top.org.tw/>) search the results announcement and Email the screenshot to cld222@ntu.edu.tw by deadline.

